

Styrelsemöte via Teams

Tid: 18.30 – 20.30

Deltagande

Karin Wigert, mötesordförande  
Gunilla Holm Nyberg, sekreterare  
Agne Nyberg  
Anki Holmgren  
Hans Westblad  
Malin Hedin, adj. utbildning  
Malin Kånåhols, adj. Tollare  
Linnea Ehlis  
Ann Eriksson, Sektion Södra

Förhindrade att delta

Ewa-Lisa Hoel  
Marina Qvicker  
Representant från Sektion VB  
Ingela Andersson, adj. Sektion Södra

**§ 38 Mötets öppnande**

Mötesordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

**§ 39 Godkännande av dagordning**

Dagordningen gicks igenom och godkändes.

**§ 40 Val av Justerare**

Avdelningskassören valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.

**§ 41 Föregående protokoll från 6 mars 2023**

Föregående protokoll gicks igenom. Ordföranden tog upp frågan om att höja anmälningsavgifter och jaktansvarig meddelade att man tagit upp frågan i jaktkommittén Dalarna. Där föreslår man att anmälningsavgiften läggs på 500 kr/start

**Styrelsen beslöt**, enligt jaktkommitténs förslag, att anmälningsavgifterna ska vara 500 kr/start.

Avdelningskassören väckte frågan om inte viltspårskassören och kassörerna i sektionerna också ska kunna bli inbjudna till Funktionärsträffen. Styrelsen ansåg att detta var en bra ide och uppdrog åt avd.kassören att ställa frågan till Hs och vid ett positivt svar från dem, även bjuda in våra andra kassörer.

Därefter lades protokollet till handlingarna.

**§ 42 Rapporter****Bilaga §42**

De skriftliga rapporterna gicks igenom. Avd.kassören meddelade att det vid den här tiden på året är mest utgifter för avdelningen, intäkterna börjar inte komma in förrän kurs- och provsäsongen har börjat.

Frågan om att ha en ansvarig för Mediafrågor togs upp och ordförande lovade kontakta fd utbildningsansvarig och fråga henne om detta.

Utställningsansvarig kunde meddela att den administratör som avdelningen tidigare anlitat för våra utställningar har godtagit vårt nya 5-åriga avtal. Återstår att skicka avtalet för undertecknande.

#### § 43 **Arbetsordning för avdelningsstyrelsen**

Sekreteraren har inte lagt upp dokumentet i molnet än så att alla kan ta del av det där. Men de som var nyinvalda i styrelsen och som var närvarande vid det konstituerande mötet, fick det gamla dokumentet i pappersform då. Hon återkommer när dokumentet finns att tillgå på Teams.

Vid styrelsens nästa möte kommer stadgar, arbetsordning m.m. att tas upp för att introducera de nya ledamöterna i styrelsearbetet.

#### § 44 **Skrivelser**

De skrivelser som har kommit in är de som kommit med veckoposten från Hs och har skickats ut. (se bilaga Rapporter). Inget har föranlett någon aktivitet från styrelsen

#### § 45 **Hemsida och Sociala medel**

Inget nytt att rapportera.

#### § 46 **Apportören**

Manusstopp för kommande nr av Apportören är 15 april.

Då ska vi skriva om våra vinterträningar i Lisselhaga och göra en push för vår Utställning i november.

#### § 47 **Övriga frågor**

- Utställningsansvarig meddelade att det inte är helt fullt i Funktionärslistan för utställningen. Mötet konstaterade att det är en viktig angelägenhet för oss alla i avdelningen att hjälpa till som funktionär och att t.ex. jaktkommittén säkert kan ragga frivilliga. Arbetet med utställningen måste vila på fler axlar än utställnings-kommitténs.
- Avdelningskassören berättade att han fått ta hand om en pärm från KM, med alla vinnare i elitklass under åren. Idéen har väckts om att dessa vinnare, i alla de olika klasserna på KM, borde finnas presenterade på avdelningens hemsida. Detta är ju ett historiskt material, som alla medlemmar borde ha tillgång till. Webbmaster och övriga i styrelsen höll med om att detta var en jättebra idé. Allkontor i Borlänge har lovat hjälpa till med arbetet att scanna in alla bilderna.
- Webbmaster berättade att det inte är helt klart med mailadresser till de nya i styrelsen än. Bl.a. har vi nu fått en ledamot utan speciellt ansvarsområde, som behöver en ny typ av tillhörighet. Vad gäller viltspårskassören så är hennes adress klar nu.  
Jaktansvarig påminner om att nu inför årets provstarter måste alla, som vill starta, ta kontakt med SKK och där hämta sitt nya medlemsnummer. (Det gamla SSRK numret gäller inte nu längre) Uppdrogs åt Sekreteraren att rekvirera en färsk medlemskatalog. Påpekades att nu har varje verksamhetsansvarig rätten att begära ut ett medlemsregister från SKK.
- Jaktansvarig påminner om Motionerna till fullmäktige. Det är viktigt att våra representanter på fullmäktigemötet har med sig Dalarnas medlemmars åsikter i

frågorna till mötet. Styrelsen uppdrog åt Webbmaster att lägga ut motionerna på avdelningens hemsida och där uppmana våra medlemmar om att tycka till om dem.

- Webbmaster väckte frågan om det är aktuellt med en ny informationsrunda i styrelsen kring IT-frågor. Styrelsen tyckte att detta vore nyttigt och Webbmaster återkommer med datum för en digital utbildning kring IT-stöd.
- Jaktansvarig informerade om att det nu finns en rad datum klara för Öppna träningar runt om i Dalarna. 2 tillfällen i maj, i Sundborn och i Södra Dalarna, Vidare kommer inbjudningar att läggas ut på hemsidan och i våra sociala medier för träningar i juni (VB), juli (Dala-Floda) och augusti (Falun/Borlänge).

#### **§ 48 Nästa möte**

Nästa möte blir ett fysiskt, den 8 maj i Falun. Sekreteraren bokar lokal hos Studieförbundet.

Vid protokollet

.....  
Gunilla Holm Nyberg, sekreterare

Justerat:

.....  
Karin Wigert, mötesordförande

.....  
Agne Nyberg, justerare

**Bilaga § 42** Skriftliga rapporter

**Bilaga § 42**Mötesrapport inför mötet 4 april 2023**Sekreterare**

Nya styrelseuppgifterna är inrapporterade till HS, enl. den lista jag skickat ut till er.

**Utställning**

Vi har fördelat om lite bland våra ansvarområden i utställningskommittén.

*Helena:* Domaransvarig, och ringsekreteraransvarig och inköp av CK priser.

*Anna:* Mat och fika ansvarig. Även kontakten med Stjärnhögsgymnasiet.

*Anki:* Sponsringen, boka lastbil, kontakten med Fugelstad, beställa rosetter och funkisansvarig .

Jag har också sökt utställning 2025 helgen 8-9 november, och Club Show lördagen den 8 nov.

**Spaniel:**

Inget att rapportera.

**Viltspår**

Jag har inget att rapportera mer än vi väntar på mailadress för Gudrun, så vi kan skapa konto för betalning hos Smoothcomp och komma i gång med SKK start. Vi väntar på snösmältning, så vi kan börja ta emot anmälningar till prov

**Västerbergslagen**

Ingen närvarande från oss i morgon.

Det jag kan rapportera är de närmaste aktiviteterna som är:

Viltspårskurser, flerdagars i anlags och öppenklass, hittills 24 anmälda hundar (skall ut och titta på markerna i morgon) sen inväntar vi snöfritt (April/Maj).

Arrangera SM-uttagning i Viltspår i maj

Med vänlig hälsning Tomas Rudh

Inkomna skrivelser sen senaste mötet

10	010-305	Förändring domarauktorisering jaktprovdomare retriever och tolling
----	---------	--

Ingen post v11 eller 12

13	060-559	Gruppallrounder grupp 8 Jens Karlsson
13	035-279.1	Auktoriserade jaktprovdomare retriever WT